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Verslag 

 
Aanwezig: Gery Follens, Peter Robbens, Johan Permentier, Mieke Seminck, Patrick Van Caelenberghe, 
Erik Chevrolet, Jos Jacobs, Geert Verdoodt, Rutger Smith, Ludwig Peetroons, Josefien Van Peteghem 
Verontschuldigd: Johan Dehaes 
Afwezig: / 
 

 

1 GOEDKEURING VERSLAG 7/10 

Het verslag van 7 oktober 2024 kan nog niet worden goedgekeurd (is nog onvolledig). 
 

2 TOPSPORT 

Commotie werd besproken. 
Peter en Mieke brachten verslag uit van hun gesprekken in het werkveld. 
Vrijdag aanstaande wordt een infomoment georganiseerd exclusief voor de atleten (inclusief Lander 
Tijtgat en Thomas De Bock) omtrent de topsportwerking. 
De sessie voor trainers volgt 2 wekend nadien, zoals origineel al was gepland. 
 

3 FINANCIËLE CIJFERS 

Michael Smits geeft een update van de financiële cijfers aan de hand van de budgetcontrole na het 
3de kwartaal met prognose 31/12. Voorlopig lijkt het resultaat in de buurt van de goedgekeurde 
begroting te liggen. 
 

4 VERNIEUWING ALABUS: KEUZE SCENARIO 

Verdaagd naar volgende rvb 
 

5 DEONTOLOGISCHE CODE 

Er wordt besproken wat de gevolgen kunnen zijn van het breken van de deontologische code door een 
bestuurder. 
 

6 SAMENWERKING KLIM-EN BERGSPORTFEDERATIE – TRAILRUNNING  

Binnen de BC Running&Co is één van de doelstellingen de focus leggen op trailrunning. We voorzien 
intussen ook het trailrunnen in onze leerlijnen: Start to Trail. 
Er ligt nu een voorstel op tafel: organisatie van een buitenlandse stage (éénmaal per jaar) omwille 
van de specifieke loopomgeving, ondersteund door de federatie (wat betreft medische omkadering, 
trainer, coördinator…). De deelnemer betaalt wel zelf zijn/haar deelname. 
Dit zouden geenszins vliegtuigreizen zijn, eerder de streek van de Vogezen of gelijkaardig landschap. 
Op basis van een simulatie van de kosten, zou je kunnen bekijken hoeveel atleten zich hierop kunnen 
inschrijven. 
Er is akkoord om hier een plan van aanpak over op te stellen. 
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7 FEEDBACK EERSTE CONTACT NIEUWE VZ. LBFA: JESSICA MAYON 

Gery had een goed eerste overleg met Jessica en de afwikkeling van de eerste dossiers van belgian 
Athletics verliep vlot. 
 

8 INSCHRIJVINGSGELDEN KVV HAMER CAD/SCH/MAS 

De RVB is akkoord om deze inschrijvingsgelden naar de organiserende club te laten gaan. 
Er zal gevraagd worden om in dezelfde zin de kleine BK’s aan te passen. 

 Nadenken over een businessmodel voor de organisatie van kampioenschappen 
 

9 FEEDBACK COMMISSIES 

9.1 BC Competitie 

Vergadering van 16 oktober: 
 Er werd een evaluatie gemaakt van de voorbij kampioenschappen 
 De organisatoren van de Kampioenschappen en BVV voor zomer 2025 werden aangeduid 
 De adviezen van de G-commissie werden positief beoordeeld 
 De vragen van het VCJ werden beantwoord. Voor alle wedstrijden dienen de inschrijvingen 

minstens 24 uur voor aanvang van de wedstrijd af te sluiten. 
 

9.2 BC Jeugd 

Er is geen vergadering geweest. 
 

9.3 BC Running 

Er is geen vergadering geweest. 
 

10 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 
 25 november 
 16 december (géén RVB Belgian Athletics) 

 

11 VARIA 

 / 
 

 
 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
24/06/2024 Peter Robbens (RCG) – 

Patricia Van Delsen 
(RCG) 

Aanvaarding kandidaat 
Masterscommissie 

Peter verlaat de 
vergadering en neemt 
niet deel aan de 
beslissing. 

    
 


